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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
Mimořádné zasedání 

30. 12. 2020, Google Meet 
zápis provedl: Pavel Valach 

 

začátek zasedání: 19:03 

1. Schválení programu zasedání 

Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým                         
programem, který byl zaslán do konference Parlamentu. 

Začátek byl ohledně voleb prezidenta – žádná kandidátka nepřišla, tedy bod stahuje, a upozornil                           
na vyhlášené 5. kolo voleb, což odeslal do konference Parlamentu. 

Výroční zprávy – prezident chtěl sice původně schválení výročky stihnout do konce roku, ale                           
pokud nebudou námitky, raději by její schválení přeložil na lednový Parlament. Námitky nebyly,                         
posílá tedy e-mail s upraveným programem do konference Parlamentu. 

J. Kosina: Mohu se zeptat, jak měla být ta skupinka předtím, která chtěla kandidovat do Centrály,                               
nikdo se nepřihlásil, nebo tam byl jiný důvod? 
S. Jeřábek: Je to proto, že se nikdo nepřihlásil. Ten lídr té skupinky, potenciální kandidát, stále řeší                                 
zásadní otázku, která ještě není vyřešena. 
J. Kosina: Chápu, děkuju. 

Standovi se stále nedaří odeslat e-mail s upraveným programem. Nakonec se podařilo z mobilu. 

S. Jeřábek: Než dojde mail, podíval bych se na nějaké věci k výročce. 
Ruby, vím, o té připomínce s intervalem aktivních členů, koukám, že jste doplnili i text. Výborně.                               
Stejně tak eFDrive. 
J. Kosina: Měli jsme text, kvůli novým stránkám jsme jej aktualizovali. Smazal jsem starý a dal                               
nový. 
S. Jeřábek: Super, děkuju. Jinak děkuji především Jožovi, i když s těmi výročkami měl co dělat                               
hlavně v minulosti, našel chyby, které se táhly. Děkuji všem, kteří se zapojili do oprav. 
později: Doufám, že ten mail dorazil. 
M. Pilný: Už je v konferenci. 
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Přítomní a ověření členové: 

- Prezident – Stanislav Jeřábek OK 
- Silicon Hill – Jakub Rubáš OK 
- Pod-O-Lee – Lukáš Novotný OK 
- Sincoolka – Pavel Valach OK 
- Klub Hlávkova kolej – Martin Dendis OK 
- Klub Orlík – NE 
- BION – NE 
- AVC ČVUT – Michal Hošna OK 
- Engineers Prague – NE 
- ISC – NE 
- Klub Čajovna – Martin Andrýsek OK 
- FIT++ – Martin Pilný OK 
- eFDrive – Jiří Kosina OK 
- IAESTE – NE 
- AS ČVUT – Jiří Svoboda OK 

S. Jeřábek: Program jsem nerozšiřoval o klasické body jako Info z klubů a Info z CEN. Snad proti                                   
tomu nic nemáte, nic jsem nezaznamenal. 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
3. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 

Usnesení 2020-12-03: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference                     
Parlamentu 30. 12. 2020.“  

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato 

2. Schválení zápisů 

S. Jeřábek: Je tam trochu rozsypaná diskuse o stanovách. Lukáši, pamatuješ si přesně k těm                             
stanovám? Tys měl nějakou připomínku, já jsem ti odpověděl do komentáře, tys s tím byl                             

v pohodě, ale nepodařilo se mi to dohledat. 

L. Novotný: To bohužel nevím. 
S. Jeřábek: Takže bych se chtěl jen zeptat, zda tu část smažeme, nebo se do příště ten komentář                                   
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pokusím najít a doplnit. 
J. Rubáš: Pokud jsi to nenašel dřív, tak bys hledáním podle mne ztrácel čas. Za mne ať se to                                     

smaže. 

S. Jeřábek: Nemáte proti tomu nikdo nic? Žádná reakce. Asi ne, tak to smažeme. 
J. Rubáš: Já jsem věděl, o co jde, protože jsem tam byl, ale kdyby to četl někdo jiný, tak by asi                                         

netušil. 

Další diskuse byla ohledně stylistických úprav a jiných oprav. 

S. Jeřábek: Těch změn tam bylo víc a zásadnějšího charakteru, takže bych vygeneroval a zaslal                             

PDFko. 

Prodleva kvůli pomalém Standovu počítači. Zápis nakonec vyexportoval a do konference poslal. 

19:28 přišel Dominik Bureš, delegát za klub ISC, ověřen 19:32. 

Usnesení 2020-12-04: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 22. 6. 2020 zaslaný do                           
konference Parlamentu 30. 12. 2020.“  

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato 

3. Různé 

S. Jeřábek: Začnu tím, o čem jste slyšeli. SÚZ se rozhodl, že zruší možnost technických.                             

odubytování. Já se to dozvěděl 27., to jsem si volal se zastupujícím ředitelem Vodičkou, a zdálo se,                                 

že se na tom nic měnit nebude, vysvětlil mi nějaké důvody, šly do RSS. Nicméně dneska mi zavolal                                   
Vodička, že po uvážení změnili názor. Mám za to, že si sami spočítali, při tom zrušení by aspoň                                   

30 % technicky odhlášených muselo zůstat, což se asi obávali, že se nestane. Tedy snížili slevu ze                               

70 % na 40 %. Na „nule“ tedy teď budou, když se polovina technicky odhlášených odstěhuje                               
a polovina zůstane a zaplatí těch 60 %. Procesně to zůstává, sleva bude odečtena na začátku                             

dalšího měsíce. Navíc, ještě to není do detailu určené, ale i ti, co jsou odhlášení, budou moci                                 

přespávat před, resp. po zkouškách. Máte k tomu nějaké připomínky, dotazy? 

Tak ještě za sebe, nemáme kandidáta, ale snad budeme 14. února opravdu volit – teda pardon,                               
14. ledna, to není na Valentýna. 
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Rád bych se zeptal vás, protože poslední řádné zasedání se mnou by bylo v únoru v týdnu od 1. do                                       
5., velmi pravděpodobně. Chci se vás zeptat, jaký den byste si představovali pro to lednové                             

zasedání, kde bychom mj. schválili tu výročku. Je třeba počítat s předschůzkou předsedů                         

zájmových a externích klubů – schůzí volitelů, abychom zjistili, kdo bude mít delegáta. Letos to asi                               
bude bez pana rektora, takhle po drátě bych ho asi úplně nehonil, i když se ho zeptám, zda by byl                                       

ochoten se přidat, aby byl ten lednový tradiční bod diskusí s rektorem. 

Tak se vás chci zeptat, jaký termín byste si představovali? První, který připadá v úvahu kvůli                               
lednové lhůtě, je pátek 8., tam bych to necpal. 12. a 14. snad bude obsazeno diskusí a volbou. 

Nabízí se pondělí 11., středa 13., nebo to, myslím si, nešťastně, spojit s volbou prezidenta nebo                               

s diskusí, ale očekávám, že obojí bude relativně dlouhé a unavující, a dělal bych to pouze pokud                               
byste byli v masivním počtu pro tu variantu. 

Jaký na to prosím máte názor? 
D. Bureš: Já za ISC nemohu odpovědět, protože od 1. 1. budou noví lidé. 

M. Andrýsek: Stejně, v Čajovně bude nové představenstvo, ale zeptám se jich. 

S. Jeřábek: Tak se zeptám jinak, máte problém s tím, aby to lednové zasedání bylo 11.? 
J. Rubáš: Ptal jsem se nástupce a je mu to celkem jedno. 11. je OK, hlásím. 

J. Kosina: Já s tím asi taky nebudu mít problém. 

S. Jeřábek: Tak budu počítat s tím termínem 11. Snad se poštěstí a v krátké době se uvidíme                                   

třikrát. 

S. Jeřábek: Vidím tady Pavla a je tu s námi i Ivča, máte něco do Různého? 

P. Valach: Nemám nic, snad bych jen všem popřál vše nejlepší do nového roku. 

I. Dvořáková: Taky bych vám chtěla popřát vše nejlepší do nového roku. Za mě jsem ráda, že tu                                   
výročku dáme do kupy, že jsme se oproti výročce z roku 2018 polepšili asi o 2,5 měsíce, lhůty se                                     

zkracují. Užijte si Silvestr, v klidu, v pohodě! 

S. Jeřábek: Něco od delegátů? Beru po řadě. 

Dále prezident vyvolával jednotlivé přítomné delegáty, zda mají něco do bodu Různé. 

J. Rubáš: Jen za sebe dotaz – já to možná přeslechl, rozpočet CEN plánujete hlasovat na prvním                                 
lednovém zasedání? 

S. Jeřábek: Počítám, že předložím nějaký minimalistický rozpočet, jestli vůbec něco. Tenhle se                         

vždy budoval s nastupující CEN / prezidentem, to teď se úplně nedá, neexistuje příští prezident,                             
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který by měl nějaké plány a těžko můžu kecat do rozpočtu od února dál. Ale určitě tam bude                                   
informační bod o výhledu a sumáři letošního roku. 

J. Rubáš: Dobře, a pak jen osobní za sebe: vzhledem k tomu, že na Strahově se nám podařilo zvolit                                     

mého nástupce, tak toto je můj poslední Parlament po 3 letech v Parlamentu jako delegát a půl                                 
roce jako zástupce delegáta, končím. Doufám, že ještě nějakou pozici si v SU ještě ulovím, popř.                               

v SH, a že se uvidíme min. na nějaké grilovačce nebo na pivu. Díky, bylo to s váma fajn. 

S. Jeřábek: Díky Ruby za tvou dlouhodobou činnost v SU, měj se dobře, ať se daří i nadále. 

V chatu D. Bureš: Ruby na Hrad! 

J. Kosina: Další termíny zasedání se budou odvíjet od nového vedení, je to tak? Nebo to bude na                                   

webu dané? 

S. Jeřábek: Vyhlašují se půl roku dopředu. O lednu a únoru mám v podstatě jasno, na ty ostatní                                   
měsíce se ještě podívám. Prokonzultuju to s tou osobou, která tak nějak připadá v úvahu, počítám,                               

že vyhlásím na další pololetí, že to bude na webu a bude to na wiki. A chtěl jsem se vás zeptat na                                           

ten lednový termín, jinak by to už viselo. 

J. Kosina: Jasně. Takže já vám moc děkuju za první půlrok strávený v Parlamentu, všichni jste byli                                 

moc přátelští, milí, nejdřív jsem byl nervózní, čekal jsem to mnohem horší, teď si připadám, jako že                                 

za sebe nedokážu najít náhradu, takže děkuju Standovi, vám, že i ty nováčky berete jako sobě                               
rovné, že jim dokážete pomoci, když se nedokáží zorientovat. Také bych Vám chtěl popřát vše                             

nejlepší do nového roku. Díky. 

S. Jeřábek: Díky, jsem rád, že to říkáš, mělo by to ve studentské dobrovolnické organizaci být                               

samozřejmostí a jsem rád, že říkáš, že to tak je. 

J. Svoboda: Nic nemám na srdci, děkuju. 

M. Andrýsek: Zvolili jsme nové představenstvo, takže jako předseda taky končím, nicméně bych                         

měl být v Parlamentu jako zástupce delegáta. J. Bittman bude nový předseda. Za mne vše a taky                                 

děkuju, bylo to super. 

M. Dendis: Za Hlávkovu kolej nic nemám, takže vám poděkuju za spolupráci v tomto roce, popřeju                               
všechno nejlepší do toho dalšího, snad ten příští bude lepší a uvidíme se prezenčně. Děkuju                             

Rubymu za veškerou práci, kterou odvedl. A Pavlacha jestli by nemohl po Parlamentu zůstat. 

P. Valach: Určitě, není problém. 

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 5 



Studentská unie ČVUT 

Jugoslávských partyzánů 1580/3  
160 00 Praha 6  

https://su.cvut.cz 
 su@su.cvut.cz 

 
 
 

M. Pilný: Měli jsme včera představenstvo, schválili jsme nový Volební řád. Během dneška / zítřka                             
vyhlásím volby do představenstva, v lednu se bude volit. Jinak asi všechno. Všechno nejlepší do                             

nového roku. 

M. Hošna: Asi nic zásadního neřeknu, budu jen doufat, že brzy Parlamenty budou moci probíhat                             

klasicky. 

S. Jeřábek: To by bylo super. 

L. Novotný: Nic moc nového, postupně spouštíme herní servery, teď zrovna Minecraft, myslím, že                           

spousta lidí bude spíš hrát než studovat přes zkouškové. Díky Rubymu za jeho práci a rady i RSS                                   

a šťastný nový rok k tomu. 

D. Bureš: Já bych vám všem chtěl popřát krásný negativní rok 2021. Za mě, byla to tady sranda.                                   
Možná se zase uvidíme, protože s mým nástupcem to máme taky trochu nahnutý. Za rok se tady                                 

sejdeme. 

S. Jeřábek: Posledního jsem si nechal pana prezidenta. 
J. Šebák: Já bych měl jeden dotaz. Prosím, já jsem se koukal na tu rezignaci. Přijde mi trochu                                   

schizofrenický, že si trochu protiřečí. Pokud má vyřešit ten problém, co jsme řešili minule, tak                             

jednak rezignuješ a jednak nesouhlasíš s prodloužením svého funkčního období. Jak jsem koukal                         
na paragrafy, tak jelikož nesouhlasíš s prodloužením, tak to chápu, že 10. 2. ti mandát vyprší a ta                                   

rezignace je v podstatě zbytečná. 

S. Jeřábek: Podle právníků je to tak, jak říkáš, ale ta rezignace je z čistě toho důvodu, že ve                                     
stanovách nemáme přesně, co se stane při uplynutí funkčního období. Takže proto je tam                           

rezignace. Ten nesouhlas je matoucí, je tam kvůli COVID zákonu, který říká, že v případě, že by                                 

mandát statutárovi spolku končil během nouzového stavu, tak se o tři měsíce prodlužuje. Proto je                             
tam ten nesouhlas. 

J. Šebák: Tomu rozumím, ale pokud vyslovíš nesouhlas, tak se ti neprodlouží ten mandát, 10.                             

února vyprší a tím pádem nedojde na rezignaci, takže ti uplynul mandát. Jsme zase v tom vakuu,                                 
které jsme chtěli řešit. 

S. Jeřábek: Ale nejsme. Já jsem to řešil s právníkem, s tím, že snad nebude třeba řešit, že 10.                                     

nebude nástupce. 
J. Šebák: To mě jenom zarazilo, hezká legislativní věcička. Taky bych chtěl všem popřát krásný                             

nový rok 2021, negativně pozitivní, taky bych chtěl poděkovat Rubymu za jeho práci. A jsem rád,                               
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že na jeho jmenovacím dekretu je můj podpis. 

J. Rubáš: Díky moc, a díky všem. 

S. Jeřábek: Na konec, jen zopáknu: Přeji vám všem krásný rok 2021, lepší, než ten letošní, a ať se                                     

vám všem daří. Mějte se hezky, ahoj. 

 

 

Konec zasedání: 19:52 

Zapisovatel: Pavel Valach 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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